

With the effects of COVID-19, not only is our country struggling but many places & people in our world have dire needs. What can we do as God's people to fulfill the Great Commission in these times? We look to the Lord of the Harvest! Even though we can't currently be Goers* or Welcomers*, but we can be Mobilizers*, Senders*, Partners* and last but not least Prayer Warriors*. As 1 Timothy 2: 1-2a (NIV) tells us "...first of all, that petitions, prayers, intercession and thanksgiving be made for all people— 2 for kings and all those in authority..." As a church, let us pray for all people and may this "Missions Prayer Movement" (MPM) fan the flame of missions in each of us!

Every week, new prayer items from around our world will be posted on Elvanto and the virtual prayer wall in the church app. Please check for updates.

The Six Roles in Missions

- * Welcomer: Receive and minister to homebound missionaries via hospitality
- * Mobilizer: Inspire and help others to become mission minded and participate in missions
- * Sender: Facilitate resources and prayers to launch and support missionaries in the mission field
- * Prayer Warrior: Faithfully pray for missionaries and the fulfillment of the Great Commission
- * Goer: Respond to God's calling to be a Christian worker in the mission field
- * Partner: Working together with the global church, assisting them in proclaiming the Gospel, nurturing the saints and building up the body of Christ.

面對新型冠狀肺炎疫情，不單單是我們的國家，世界上很多地方和人民都面對著不同迫切的需要。我們身為神國子民，在這個時候，我們可以做什麼去履行大使命呢？我們應當仰望莊稼的主！就算現在我們不能成為宣教勇士*和款待賢士*，但我們仍然可以成為推動謀士*，差派策士*，宣教夥伴*，更可以成為代禱戰士*。提摩太前書 2:1-2 上說“我勸你，第一要為萬人懇求、禱告、代求、祝謝；為君王和一切在位的，也該如此”身為教會，讓我們為世人禱告，更讓這「宣教禱告運動」火熱在我們裡面的宣教心！

每星期，我們將把世界各地的代禱事項上戴到 [Elvanto](#) 及教會電話程式的代禱專頁上，敬請關注！

宣教各盡其職

- * 款待賢士: 接待並服侍回國述職的宣教士
- * 推動謀士: 推動差傳意識，鼓勵弟兄姊妹參與宣教
- * 差派策士: 差派及支持在職宣教士，為他們籌劃資源及組織祈禱網
- * 代禱戰士: 為宣教士和大使命的實行作忠心的禱告
- * 宣教勇士: 對神的呼召作出回應，願意在宣教工場作全職事奉
- * 宣教夥伴: 竭力與各國肢體及同工聯手作戰，協助他們興旺福音，造就信徒，建立教會